



<https://servicesepc.org/sanjeevani/>

**16th - 18th December, 2024**

Yashobhoomi Convention Center, Sector - 25,  
Dwarka, New Delhi, 110061

**Sanjeevani 2024**  
*December 16-18, 2024*

The Services Export Promotion Council (SEPC) of India with the support of the Ministry of Commerce & Industry, Govt. of India is organizing 2<sup>rd</sup> edition of **SANJEEVANI** at Yashobhoomi Convention Centre, Sector-25, Dwarka, New Delhi, India during **16-18 December, 2024** to showcase the opportunities and advantage India offered in the healthcare services and wellness sector.

This exhibition is slated to take India's healthcare sector to the next level. Hospitals, Wellness Centers, Ayurvedic Hospitals, Pharmaceutical companies, Medical Colleges, Medical device manufacturers, Healthcare insurance providers to participate and explore export opportunities. Organizers expect participation of over 200 Foreign Delegates from all over the world and over 100 local Indian companies from the Medical Tourism and healthcare service sector would be exhibiting their services.

The link for **online registration** of Overseas Business Delegates is: <https://servicesepc.org/sanjeevani/>.

**Contact persons:** Mr. Mohit Arora, Assistant Director, mobile: 91 7827517525, email id: [sanjeevani.fb@servicesepc.org](mailto:sanjeevani.fb@servicesepc.org).



<https://servicesepc.org/sanjeevani/>

# **SANJEEVANI 2024**

## **HEALTHCARE AND WELLNESS EXPO**

**16th - 18th December, 2024**

**Yashobhoomi Convention Center, Sector - 25,  
Dwarka, New Delhi, 110061**

### **Sanjeevani 2024**

*16-18 декабря 2024 г.*

Совет по содействию экспорту услуг (SEPC) Индии при поддержке Министерства торговли и промышленности Правительства Индии организует 2-ю выставку **SANJEEVANI** в **Yashobhoomi Convention Centre, Сектор-25, Дварка, Нью-дели, с 16 по 18 декабря 2024 года**, чтобы продемонстрировать возможности и преимущества, предлагаемые Индией в секторе медицинских услуг и оздоровления.

Эта выставка призвана вывести сектор здравоохранения Индии на новый уровень. К участию и изучению экспортных возможностей будут приглашены больницы, оздоровительные центры, аюрведические больницы, фармацевтические компании, медицинские колледжи, производители медицинского оборудования, поставщики медицинского страхования. Организаторы ожидают участие более 200 иностранных делегатов со всего мира, и свои услуги представят более 100 местных индийских компаний из сектора медицинского туризма и здравоохранения.

Ссылка для **онлайн-регистрации** иностранных бизнес-делегатов:  
<https://servicesepc.org/sanjeevani/>.

**Контактные лица:** г-н Мохит Арора, Помощник директора, телефон: 91 7827517525,  
эл. почта: [sanjeevani.fb@servicesepc.org](mailto:sanjeevani.fb@servicesepc.org).

